
 

Z Á P I S 

z 16. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 24. června 2021, od 16.00 hodin 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

 

   Šestnácté zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin 

starostou obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  

   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 

zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 

úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, 

a to od 17. 6. 2021 do 24. 6. 2021 a zveřejněna na elektronické desce. 

   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Omluven: 0 

Pozdní příchod:  1 – Mgr. Juříčková Zdenka – 16.30 hod 

Dřívější odchod: 0 

Na zasedání zastupitelstva byli dva hosté. 

    

 

URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

 

   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Fárek Milan, Stodůlka Martin, členy návrhové 

komise: Ing. Žitník Radek, Jana Vránová a zapisovatelku paní Radomilu Kantorovou, 

pracovnici obecního úřadu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli zápisu: Fárek Milan, Stodůlka 

Martin, členy návrhové komise: Ing. Žitník Radek, Jana Vránová a zapisovatelku paní 

Radomilu Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno  

 

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 16. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání zastupitelstva 

2. Plnění příjmů a výdajů za leden až květen roku 2021 

3. Závěrečný účet obce 

4. Obecně závazná vyhláška o omezení doby nočního klidu 

5. Účetní závěrka Základní a mateřské školy 

6. Účetní závěrka Kanalizace Bečva s. r. o. 



 

7. Aktivity Fondu Pustevny na rok 2021 

8. Investiční akce 

9. Různé 

10. Rozpočtové opatření č. 1 

 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

 

BOD I. PLNĚNÍ USNESENÍ Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ 

Starosta: 

-kontrola odvodnění na Fiuráškovicích – bude se hledat řešení 

Místostarostka: 

- znečištění MK svozovou firmou – vyřešeno, kontrola 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění usnesení z minulého zasedání 

Usnesení č. 3 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA 01-5/2021 

informoval starosta: (příloha 2). 

 

Plnění příjmů a výdajů   

Příjmy 14 680 085,82 

Výdaje: 14 991 023,17 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů za období leden 

až květen 2021 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 4 bylo vzato na vědomí 

 

BOD III. ZÁVĚREČNÝ ÚČET OBCE ZA ROK 2020 

Informoval starosta: (příloha č. 3) 

K závěrečnému účtu je protokol, které je nutný podepsat a přiložit.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje celoroční hospodaření obce za rok 2020 bez výhrad a schvaluje 

závěrečný účet a účetní závěrku obce sestavenou ke dni 31. 12. 2020, dle příloh 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno 

 

BOD IV. OBECNĚ ZÁVAZNÁ VYHLÁŠKA O OMEZENÍ DOBY NOČNÍHO KLIDU 

Informovala místostarostka: (příloha č. 4) 

Každý rok se stanovují výjimečné případy vymezení kratší doby nočního klidu než od 22.00 

do 6.00. Jsou kulturní akce na rok 2021. Akce, které pořádají soukromé subjekty (neobyčejná 



 

hospůdka atd.) budou mít prodlouženou dobu nočního klidu do 24.00 hod. Další akce např. 

Myslivecký výlet bude doba prodloužena do 2.00 hod. Vše to jsou akce pořádané venku, ne 

uvnitř prostor. 

Stodůlka: ví o tom v sokolovně, že bude mít zkrácenou dobu? Odpověď: Ano, je to blízko 

obydlí a lidé si stěžovali. 

 

Bc. Uhlářova: Zavadilka nic nemá? Odpověď: nemají nic nahlášeno, venkovní akce. 

  

Návrh usnesení: 

Obecně závaznou vyhlášku č. 5/2021, kterou se stanovují výjimečné případy vymezení kratší 

doby nočního klidu, dle přílohy 

Výsledek hlasování: Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 1 

Usnesení č. 6 bylo schváleno 

BOD V. ÚČETNÍ ZÁVĚRKA ZÁKLADNÍ ŠKOLY A MATEŘSKÉ ŠKOLY 

Informoval starosta (příloha č. 5) 

Hospodaření Základní školy skončilo přebytkem necelých 100,- Kč, přebytek je převeden 

do rezervního fondu.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje účetní závěrku Základní školy a Mateřské 

školy Prostřední Bečva okres Vsetín sestavenou ke dni 31.12.2020, dle příloh 

Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 

 

 

BOD VI. ÚČETNÍ ZÁVĚRKA KANALIZACE BEČVA S.R.O. 

Informoval starosta (příloha č.6) 

Kanalizace Bečva s.r.o. – 49% Horní Bečva, 49% Prostřední Bečva a 2% DSO  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje účetní závěrku Kanalizace Bečva s. r. o. 

sestavenou ke dni 31.12.2020, dle příloh 

Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno 

 

 

BOD VII. AKTIVITY FONDU PUSTEVNY NA ROK 2021 

Informoval starosta  (příloha č.7) 

Fond funguje už třetím rokem.  Přispívá do fondu sedm subjektů. Kromě toho i Plzeňský 

pivovar a firma EKO-KOM. Celkem letos 175 tis. Kč, už tam je téměř 2 mil. Kč. Kraje 

přispívají a podporují obnovu Pusteven. 

 

Bc. Uhlářova: nepřispívají Panorama Pusteven málo, 1%? Odpověď: ano, je to málo, ale bylo 

těžké je přesvědčit, aby vůbec přispěli. 

 

Bylo setkání se všemi, závěr pro projekty: 

- Architektonický workshop – společné sezení 3 architekt. ateliérů (HENKAI, MRVA, 

ARCHISLUŽBA). Archislužba zpracovávala projekt revitalizace Pusteven pro 



 

Ministerstva pro místní rozvoj. Všichni architekti by měli vymyslet projekt na centrum 

Pusteven (před Šumnou, nejstarší budova na Pustevnách). Z jednání musí vyjít něco, 

co se dá realizovat, velké zásahy nedovolí CHKOB. Pozemky kolem Šumné patří 

Muzeu.  

 

Ing. Mikulenka: knížka co vyšla, už je pasé? Odpověď: není, je sepsané memorandum, že 

se má pracovat na revitalizaci Pusteven v souladu s manuálem (knížka). Součástí jsou 

projekty, které nejsou dané. 

 

- Doplnit lavičky na Pustevnách – posezení s výhledem. Lavice a stůl stojí cca 50 tis. 

Kč, jsou dubové. V podobném duchu se budou dělat odpadkové koše. 

- Svodidla podél Knížecí cesty jsou v havarijním stavu, vybudují se z Fondu 

- Pozemky na trojanovické straně jsou v majetku Biskupství, musí se vyjmout z funkce 

lesa, aby se mohlo začít něco dělat. Patří tam cesta kolem Šumné – je to lesní pozemek 

Bude se dělat geometrické zaměření 

- Oprava Cyrilky – zábradlí havarijním stavu. Cyrilka není v katastru, zapíše se a bude 

v majetku Pohorské jednoty 

- Posezení na Knížecí – staré je nevyhovující 

- Musí se něco vyprojektovat před Šumnou, je to nejstarší budova na Pustevnách  

 

Fárek: kdo bude koše vyvážet? Odpověď: správce, dělá to i teď. Teď jsou tam obruče a modré 

pytle.  

 

Bc. Křenek: mohly by se postavit TOI-TOI, na jižní Moravě jsem viděl, polepené, že pasují 

do přírody. Odpověď: musí to povolit CHKOB, nechtějí tam nic dát. Nepovolili sociální 

zázemí ani stezce Valaška.  

 

Stodůlka: WC by mělo být umístěno, zkoušet znovu jednat s CHKOB 

 

Starosta: CHKOB nechtějí povolit nic stavět a umísťovat. 

 

Ing. Mikulenka: udělat analýzu znečištění 

 

Bc. Křenek: Dolní Bečva se nezapojuje? Odpověď: ne Dolní Bečva není zapojena, i když 

Radegast už je na Dolní Bečvě 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi řešit umístění toalet v lokalitě 

Pustevny, stezka Valaška, socha Radegast. 

Usnesení č. 9 bylo uloženo 

 

Starosta: jedná se i o odstranění bufetu u Radegasta, vůbec by tam nic nemuselo být. 

 

Ing. Žitník: bufet by měl zůstat, je to tradice. Jen udělat posezení 

 

Bc. Křenek: turistické značení se bude obnovovat? Odpověď: stará se o to Klub českých 

turistů 

 

Místostarostka: CHKOB nechce dělat velké zásahy, je tam moc turistů, mají počítadla. Na 

Lysou horu přijde cca 400 tis. turistů a na Pustevny daleko více 



 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje aktivity realizované z Fondu Pustevny na rok 

2021 dle přílohy 

Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 

 

BOD VIII. INVESTIČNÍ AKCE 

Informoval starosta: 

SOCIÁLNÍ BYTY 

Projekt úspěšně dokončen, dotace na účtu,  

 

CYKLOSTEZKA 

Vše podle plánu, stavba pokračuje, zakopáno veřejné osvětlení 

 

OPTICKÁ SÍŤ V OBCI 

Jednání s HVFREE a Sychrovnet, do budoucna rozšířit optickou síť po celé obci. Postupně by 

se mohla v obci budovat. Oni nejsou schopni vybudovat, jen provozovat. Jsou tři možnosti: 

- obec vybudovat a provozovat – nepřichází v úvahu 

- obec vybudovat a pronajímat a prostřednictvím třetí osoby poskytovat služby 

- obec vybudovat výkopy a oni položit kabely a poskytovat služby - reálné 

Částka cca 500 tis. Kč. Měli bychom to realizovat, do budoucna bude síť nutná. Musí mít 

dostatek připojených RD, aby se jim to vyplatilo. Přidávaly by se kabely do chodníků (Nová, 

Kněhyně, Bacov) 

 

Bc. Křenek: nevím, jestli si někdo nechá rozkopat zahradu, kvůli kabelu na internet. 

Odpověď: nároky na rychlost budou větší, kabel je jistota 

 

Stodůlka: my vybudujeme síť, oni budou provozovat a mít z toho peníze? Budou z toho 10-50 

let těžit. Odpověď: muselo by se to pojistit, nějaká záruka, výjimka. Budeme si vybírat tarify, 

budou nám odvádět nějaká procenta z nájmu 

 

Ing. Žitník: okolí to neřeší, v ostatních obcích nic nebudují 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje zpracování projektu na výstavbu optické sítě 

v centru obce  

Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 11 bylo schváleno 

 

PARKOVIŠTĚ U MŠ STŘED 

Nabídky na realizaci byly tři – (PORR, COBBLER, REPONT) vyhrála firma Cobbler s.r.o. za 

cenu 900 tis. Kč. Během prázdnin realizace – 5 parkovacích stání podél hřiště. 



 

 

ZAHRADA U MŠ 2. ETAPA 

Realizace probíhá podle plánu, během prázdnin hotovo 

 

CYKLOCHODNÍK SKOKAN 

Vyřizujeme společné povolení a snažíme vše připravit na podzim, prodlužuje se. Na podzim 

by mělo být stavební povolení a podáme žádost o dotaci 

 

TRAKTOR, NÁVĚS, ČELNÍ NAKLADAČ 

Dotace z Podpůrného a garančního rolnického a lesnického fondu (PGRLF) úvěrová smlouva 

výše bude 50 %, cena 1,5 mil. Kč. V dotaci je traktor, návěs 5 t a čelní nakladač. Dotace bude 

formou úvěru (úrok 4,5%), poskytne nám snížení jistiny na polovinu. Budeme splácet cca 325 

tis. Kč. Po dobu úvěru převedeme majetková práva na Fond a ten nám jej dá zápůjčkou 

k užívání. My zaplatíme cenu + DPH a potom nám Fond vše zaplatí. Máme povinnost pojistit 

majetek. Pokud bude pojistné plnění, připadne Fondu (PGRLF). Dodávat bude firma Lipka 

z Frenštátu.  

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje uzavření: 

• Smlouvy o investičním úvěru v rámci programu Investiční úvěry Lesnictví 

č. 2058032261 (dále jen jako „Smlouva o úvěru“), a to dle jejího návrhu, který je 

přílohou zápisu z jednání zastupitelstva, na základě které Podpůrný a garanční 

rolnický a lesnický fond, a.s., sídlem Sokolovská 394/17, Karlín, 186 00 Praha 8, 

IČO: 492 41 494 (dále jen jako „PGRLF“) poskytne Obci Prostřední Bečva 

investiční úvěr ve výši 1.249.700,- Kč, na pořízení: 

• nový traktor Kubota včetně příslušenství 

• nový čelní nakladač IH JX včetně příslušenství 

• nový traktorový návěs BIG včetně příslušenství 

a obec je povinna peněžní prostředky z úvěru PGRLF vrátit za podmínek uvedených 

ve Smlouvě o úvěru,  

• Smlouvy o poskytnutí finanční podpory snížení jistiny investičního úvěru poskytnutého 

Fondem v rámci programu Investiční úvěry Lesnictví č. 2059032221 (dále jen jako 

„Smlouva o podpoře“), a to dle jejího návrhu, který je přílohou zápisu z jednání 

zastupitelstva, na základě které PGRLF poskytne obci finanční podporu maximálně ve 

výši 775.187,- Kč na snížení jistiny úvěru dle Smlouvy o úvěru, a to za podmínek 

uvedených ve Smlouvě o podpoře, 

• Smlouvy o budoucí smlouvě o zajišťovacím převodu práva a o výpůjčce  

č. 2058032261-11 (dále jen jako „Budoucí smlouva“), a to dle jejího návrhu, který je 

přílohou zápisu z jednání zastupitelstva, na základě které se obec zaváže do stanovené 

doby uzavřít s PGRLF k zajištění pohledávky PGRLF ze Smlouvy o úvěru, Smlouvu  

o zajišťovacím převodu práva a o výpůjčce, za podmínek dále uvedených v Budoucí 

smlouvě, 

• Smlouvy o zajišťovacím převodu práva a o výpůjčce (dále jen jako „Smlouva  

o zajišťovacím převodu práva“) za podmínek a ve lhůtě dle Budoucí smlouvy, dle 

jejího návrhu, který je součástí Budoucí smlouvy, která je přílohou zápisu z jednání 

zastupitelstva, na základě které obec k zajištění pohledávky PGRLF ze Smlouvy  

o úvěru podmíněně převede své vlastnické právo k předmětu zajištění na Fond, a to 

dále za podmínek uvedených ve Smlouvě o zajišťovacím převodu práva, 

• Zástavní smlouvy k pohledávkám z pojistného plnění č. 2058032261-3 (dále jen jako 

„Zástavní smlouva k pojistnému plnění“), a to dle jejího návrhu, který je přílohou 



 

zápisu z jednání zastupitelstva, na základě které obec zřizuje ve prospěch PGRLF 

k zajištění pohledávky PGRLF ze Smlouvy o úvěru, zástavní právo k pohledávkám 

z pojistného plnění z pojistné smlouvy, a to za podmínek dále uvedených v Zástavní 

smlouvě k pojistnému plnění. 

Zastupitelstvo pověřuje starostu Obce Prostřední Bečva podpisem všech výše uvedených 

smluv, jejichž uzavření schválilo tímto usnesením. 

Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 12 bylo schváleno 

 

OBNOVA AUTOBUSOVÝCH ZASTÁVEK 

Host 1 – Henkai 

Předvedení různých typů zastávek, aby zapadly do krajiny. Máme návrhy, které se dají ještě 

doplňovat. Je to konstrukce ze dřeva, který tvoří rám, bude zelená střecha, sklopné sedačky 

apod. Je to koncept, není nic dané na pevno. Podle velikosti lze doplnit různé prvky. Např. 

zastávka bude mít prvky pro děti. Někde je možnost prosklené stěny, aby byl výhled do 

krajiny.  

 

Bc. Křenek: zastávka u Zavadilky patří Horní Bečvě? Odpověď: ano je Horní Bečvy 

 

Ing. Žitník: je to dobrý nápad, aby měla obec stejné zastávky. Hodí se k nám zelené střechy, 

bude se to muset zalévat. Máte zkušenosti? Odpověď: v obci je několik budov se zelenou 

střechou a žádnou péči nevyžadují. 

 

Starosta: Každá zastávka se bude řešit podle potřeby. Zastávky se budou řešit v rámci 

cyklochodníku do Kněhyň. Stejně tak v rámci chodníku na Novou. 

Podle dotazníku ve studentské práci požadují občané především řešení autobusových 

zastávek. Jsou v nevyhovujícím stavu.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje koncept obnovy autobusových zastávek od 

ateliéru Henkai 

Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 13 bylo schváleno 

 

REKONSTRUKCE SÁLU KNĚHYNĚ 

Téměř vše dokončeno, chybí židle a stoly.  

 

CHODNÍK BACOV 

Studie proveditelnosti. Majetkově také složité. Je spousta vlastníků (50). Proběhlo jednání, 

ŘSD má podmínky, když se přiblížíme s chodníkem úplně k cestě, šířka silnice byla 2,7m od 

osy komunikace. Po prohlídce nutnost opěrných zdí, nebo přeložit Bacůvku. Komplikované i 

vzhledem k zimní údržbě, to se komunikace ještě zúží. Máme zpracovanou studii, v září by se 

mělo rozhodnout, zda se chodník zrealizuje. Návrh – udělat průzkum, zda o to občané Bacova 

stojí. Zařadit do strategie rozvoje obce. Musí se vyřešit dešťovka (neuznatelné náklady).  

Ing. Žitník: rozšířit cestu, bude to lepší pro chodce. Odpověď: může být, ale zase to svádí 

k rychlé jízdě. 

 

PARKOVIŠTĚ PUSTEVNY 



 

Na parkovišti došlo k posunutí závory, přibylo cca 20 míst k stání. Už funguje mobilní platba. 

Počítáme, že zpoplatníme motorkáře, je jich tam hodně. 

 

Bc. Křenek: jak to, že nechtějí pouště motorky? Odpověď: pokladna – závory nechytají 

motorky, jen auta, závory by je nepustily z parkoviště 

 

VODOVOD A KANÁL KOPEČKY 

Rozpočet je 13,8 mil. Kč. Je stavební povolení 

 

VODOVOD BARTOŠEK 

Realizace začne asi příští týden 

 

VODOVOD KNĚHYNĚ 

Dokončuje se projekt 

 

REKONSTRUKCE ZŠ A MŠ A CHODNÍK NA NOVOU 

Byla podána žádost o dotaci, čekáme na výsledky (červen, červenec) 

 

DOTACE OPRAVY CEST PO KŮROVCI 

Neuspěli jsme, na pozemky je exekuce, a to nesmí být. Připravíme vše na další kolo vyhlášení 

– asi podzim. Také cesta od návsi k obci – také exekuce. Něco se vyřešit dá. 

 

RADAR 

Jednání s PČR a městskou policií, kde umístit a kolik radarů. Dolní Bečva chce tři. Neprošlo. 

 

PARKOVIŠTĚ U OBECNÍHO ÚŘADU A PUMPRACK 

Dotace vyšla – parkoviště 3,3 mil. Kč + pumptrack 900 tis. Kč. Máme ho navržený modulární 

u ZŠ, dá se skládat. Je tu spoustu zájemců, návrh – postavit hliněný s asfaltovým povrchem, 

za stejné peníze větší délka může být až 200m (umělý cca80m). Možná přehodnotit, umístit 

na Plančák a udělat ten asfaltový. Poslali jsme dotaz, zda je možná záměna projektu. 

 

PŘESHRANIČNÍ SPOLUPRÁCE 

Starosta obce Divinka, kousek od Žiliny. Žádali o projekt na odpočinkové místo u kulturního 

domu. Projekt obnáší vzájemné návštěvy. Vše je hrazeno z dotačního titulu. Jejich dotace cca 

350 tis. Kč. Vypisuje Mikroregion Bílé Karpaty, můžeme také do budoucna využít. Dotační 

tituly jsou papírově nejhorší. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o investičních akcích 

Usnesení č. 14 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD IX.  RŮZNÉ 

Informoval starosta: 



 

 

HŘBITOVNÍ ŘÁD (přílohač.8) 

Stávající řád pohřebiště pozbyl platnosti. Vzor od KUZL a my jsme ho upravili na naši 

potřebu. Musíme ho schválit a vyvěsit. Je tam vše, čím se musí řídit obec, nájemce i pohřební 

služby.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje Řád veřejného pohřebiště obce Prostřední 

Bečva 

Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 15 bylo schváleno 

 

PRODEJ POZEMKU 

Majitelé RD 504 – zeď RD je na obecním pozemku. Chtějí hypotéku, ale to není majetkově 

vypořádané. Vyhlášen záměr na prodej a pozemek se prodá. Cena 500,- kč/m2.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje prodej pozemku parc č. 1569/2 k. ú. 

Prostřední Bečva o výměře 5m2 za celkovou cenu 2500,- Kč 
Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 16 bylo schváleno 

 

 

SNÍŽENÍ NÁJMU ZA PRONÁJEM NEBYTOVÝCH PROSTOR 

Neobyčejná hospůdka žádost o prominutí nájmu. Otevřeli až od června, nebyly fotbaly, přišli 

o tržby.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva souhlasí s odpuštěním nájmu pronajímateli nebytových 

prostor v budově č. p. 427 za období od 1. 1. 2021 do 31. 5. 2021 

Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 17 bylo schváleno 

 

LESY ČR 

Řešení odkupu pozemku u MŠ Kněhyně na parkoviště. Lesy ČR chtějí pozemek prodat pod 

podmínkou prodej cesty do Huti. Je to cesta k jímání. Oni souhlasí s věcným břemen, 

abychom mohli pozemek stále stejně užívat. Věcné břemeno jim nevadí.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva bere na vědomí podmínky odkupu pozemku pro 

parkoviště u MŠ Kněhyně a ukládá starostovi dále jednat s Lesy ČR. 

Usnesení č. 18 bylo vzato na vědomí a uloženo 

 

POZEMEK HŘBITOV + SAD 



 

Zaměřením pozemku na pohřebiště se zjistilo, že plot je na části soukromých pozemků. Dělá 

to cca 2m. Majitelů je 5. Řešilo se – odkup nebo výměna. Zaplocený pozemek by se vyměnil 

za část pozemku na sad. Bude se dělat nový GP.  Celkově asi 200 m2. Majitelé by museli 

souhlasit s narovnáním pozemku.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace k majetkovému vypořádání 

pozemku u hřbitova a ukládá starostovi jednat s majiteli sousedních pozemků o majetkovém 

narovnání. 

Usnesení č. 19 bylo vzato na vědomí a uloženo 

 

ŽÁDOST AREÁL PUSTEVNY 

Koupě rolby na úpravu běžeckých tratí. Nemáme dobrou spolupráci se Skialpinem, neudržuje 

trati. Dostali novou rolbu, ale upravují jen ráno. Turisté tratě ničí. Nedá se trénovat, ani 

závodit. Předseda oddílu našel starší rolbu, která by se dala koupit. Je zajištěno parkování, 

řidič, potřebujeme peníze. Žádost o podporu ve výši 20000,- Kč. Celkem bude stát 550 tis. 

Máme na provoz zajištěné peníze od kraje. Budeme spravovat jen své běžecké tratě. V oddílu 

jsou Veřovice, Frenštát, Valašské Meziříčí, Rožnov, Zubří a Kněhyně, všichni se obrací na 

sponzory o finance. 

 

Místostarostka: vy máte člověka, oni techniku, domluvte se.  

 

Ing. Žitník: nepůjčí rolbu za 3 mil. nikomu 

 

Stodůlka: navrhuji 30000,- Kč.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje darovací smlouvu na pořízení rolby pro 

běžecký areál Pustevny ve výši 30000,- Kč 

Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 20 bylo schváleno 

 

RŮZNÉ 

Místostarostka: 

- Smlouva o zřízení věcného břemene – protlak ČEZ – mají novou vyhlášku, cena je 

stanovena na 5000,- kč. My pracujeme na vyhlášce, abychom mohli prosadit svou 

cenu.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje „Smlouvu o budoucí smlouvě o umístění 

stavby č. SOBS VB IP-12-8026701/002“ na pozemcích parc. č. 3109/1 a 3112/1 v k.ú. 

Prostřední Bečva za jednorázovou náhradu 5 604 Kč. 

Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 21 bylo schváleno 

- Cyklochodník do Kněhyň, několik sloupů je v trase chodníku. Projektovat stavbu bude 

ČEZ. My musíme souhlasit s realizací.  

 



 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje „Smlouvu číslo: Z_S14_12_8120080935 o 

smlouvě budoucí o realizaci přeložky distribučního zařízení určeného k dodávce elektrické 

energie“ při předběžném odhadu celkových realizačních nákladů 1 175 000 Kč. 

Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 22 bylo schváleno 

 

- Informace o územním plánu. Nejsou závažné připomínky, setkání příští týden, bude se 

připravovat rozhodnutí o změně č. 1 ÚP. Je možné, že zase někdo ještě něco najde a 

zase se vše vrátí a bude se konat další veřejné projednávání.  

 

Starosta: bude se jednat s tajemníkem, stavební úřad v Rožnově je zatížený, nestíhá 

projednávat.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace k územnímu plánu 

Usnesení č. 23 bylo vzato na vědomí  

 

- Strategický plán rozvoje obce, je zanesený v rozpočtu. Na podzim by se mohl 

realizovat. Udělali bychom dotazník, veřejné jednání, co by občané požadovali v obci 

nového, co jim chybí 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace ke strategickému plánu obce 

Usnesení č. 24 bylo vzato na vědomí  

 

- V sobotu se konaly dny obce. Vše proběhlo hladce, počasí přálo, všichni spokojení. 

Poděkování všem zúčastněným 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace ke dnům obce 

Usnesení č. 25 bylo vzato na vědomí  

 

- Bude probíhat v příštím roce (během 4 let) revize katastru. Budou se kontrolovat černé 

stavby a legalizovat. Bude se to dělat podle letecké mapy – nad 16m2 a stavební 

povolení nad 25m2 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace k revizi katastru 

Usnesení č. 26 bylo vzato na vědomí  

 

 

Ing. Mikulenka:  

Cyklostezka u cestařů – přes most se bude dát plynule přejet? Odpověď: ano bude se 

upravovat 

 

 

Fárek:  

Budou se opravovat MK, u nás opravit výtluky? Odpověď: ano, bude se opravovat 

 



 

Ing. Žitník:  

- Autobusová doprava -linky do Kněhyň nezastavují od Zavadilky až na Pustevny. Lze 

to řešit?  Bylo by dobré projednat, aby zastavili na požádání, nemusí vždycky 

zastavovat, jen na požádání. Odpověď: zjistíme a zajistíme 

- Lze připojit chatu na obecní vodovod? Chata je v k.ú. Horní Bečva. Odpověď: ano, 

lze, musí si vyřídit stavební povolení 

-  Kaplička na Skálí se bude opravovat? Také Zvonička má poškozené trámy. Odpověď: 

bude se řešit. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce řešit havarijní stav zvonice na 

Skálí 

Usnesení č. 27 bylo vzato na uloženo  

 

- Kontejner na bioodpad je kde? Mohl by být u Kotouče u potoka. Odpověď: bude se 

řešit 

- Teplá voda v kempu, řeší se, bude se bojler opravovat, Odpověď: ano je v řešení 

 

 

Stodůlka:  

- Auto pro přepravu dětí je zakoupeno (729 tis. Kč), poděkování. Měli jsme nábor dětí – 

přihlásilo se 50. 

- Odměny pro všechny zaměstnance, kteří pomáhali na dnech obce. Odpověď: je 

zajištěno 

 

Bc. Uhlářova:  

- Vítání občánků – 18.6. – bylo 17 dětí 

- Most na Nové je v havarijním stavu. Odpověď: most je v majetku ŘSD 

- Jak se řeší zápach na Fiuráškovicích? Odpověď: bude se řešit 

- Kam až povede chodník na Nové? Odpověď: až po křižovatku na Hutisko 

 

 

BOD X.  ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 1 

Informovala účetní: (příloha č. 9) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočtové opatření č. 1 na rok 2021 

Výsledek hlasování:  Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 28 bylo schváleno 

 

V Prostřední Bečvě 24.6 2021 

 

 

 

 

 

………………………………………..   ……………………………. 

Fárek Milan, Stodůlka Martin    starosta Ing. Radim Gálik 

 

 


